
 

Directie Onderwijs en Vorming 
      
     

Verslag van de tweede commissie-Werkbezoek 
PAULO 

kenmerk O000/AM/2016 
betreft 2de commissie - persoonsgebonden materies, 

werkbezoek PAULO 

 

Mevrouw Goedele De Cock, voorzitter van de 2de commissie, 
opent de zitting om 14.30. 

  

1. Goedkeuring van het verslag van 18 mei 2016  
geen opmerkingen op het verslag 

 

2. Voorstelling 4 vormingsinstellingen PAULO: Politieopleiding, 
Brandweeropleiding, Bestuursopleiding en opleidingen Dringende 
Geneeskundige Hulpverlening  

Voorstelling Bestuursopleiding: 
 
De heer Rik Franck vraagt of de lokale overheden dienen te betalen 
voor de opleidingen. 
 
Mevrouw Annick Detremmerie antwoordt: Er wordt een variabele 
kostprijs aangerekend voor de opleidingen, hierin zijn de kosten voor 
de lesgevers en overhead vervat.  

 

Voorstelling Brandweeropleiding: 
 
De heer Bart Blommaert vraagt of het wettelijk mogelijk is dat ook 
privéfirma’s (bv. Sicli) cursussen brandbestrijding geven in bedrijven 
en organisaties, hoeven dit geen brandweerlui te zijn? 
De heer Luc De Wilde antwoordt: voor bedrijfsopleidingen is er 
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inderdaad een commercieel circuit, zij mogen ook deze cursussen 
geven. Dat gebeurt vaak wel met een andere aanpak en minder 
middelen dan in de brandweerschool.  

De heer Rik Franck vraagt of de opleiding voor de beroepsbrandweer 
dezelfde is als voor de vrijwilligers. 
De heer Luc De Wilde antwoordt: Dat is hetzelfde. 
Beroepsbrandweerlui komen wel meestal op weekdagen, vrijwilligers 
in het weekend. 

Mevrouw Lena Van Boven vraagt of er een leeftijdsgrens is voor de 
selectieproeven. 
De heer Luc De Wilde antwoordt: Iedereen kan deelnemen aan de 
proeven. 

 

Voorstelling opleiding Dringende Geneeskundige Hulpverlening: 

De heer Bart Blommaert vraagt of ambulanciers-hulpverleners ook 
worden getraind in het omgaan met psychiatrische urgenties of in 
psychologische begeleiding bij trauma’s? 
De heer Dirk D’hooge antwoordt: Dit komt aan bod in de opleiding, we 
doen hiervoor beroep op specialisten ter zake. De tijd is te beperkt om 
daar echter uitgebreid aandacht aan te besteden in de basisopleiding, 
de focus ligt op dringende geneeskundige hulpverlening. 

Mevrouw Alici Dursun vraagt hoe medische inschattingsfouten kunnen 
vermeden worden? 
De heer Dirk D’hooge antwoordt: we kunnen dat enkel maar trachten 
te beperken dmv training, die beperkt is in duur. De basisvorming telt 
in Duitsland bijvoorbeeld tien keer zoveel uren als bij ons. De FOD 
Volksgezondheid bekijkt momenteel wel of een aanzienlijke verhoging 
van het aantal opleidingsuren in de basisvorming mogelijk is in ons 
land. 
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Voorstelling Politieopleiding: 

De heer Rik Franck vraagt of het diploma van inspecteur overal geldig 
is? 
De heer Koenraad Tack antwoordt: het diploma is geldig over de hele 
politie-organisatie. 

De heer Angelo Meuleman vraagt of er voor het opleidingsprogramma 
een Europese standaard is? 
De heer Koenraad Tack antwoordt: Er bestaan internationale 
uitwisselingsprojecten, maar tot op heden is er geen Europese 
standaard.  

De heer Kurt Moens vraagt of iedereen gelijke kansen heeft bij de 
selecties voor politie? 
De heer Koenraad Tack antwoordt: Iedereen die aan de voorwaarden 
voldoet kan deelnemen, man of vrouw, allochtoon of niet. Er is geen 
(positieve) discriminatie. Vandaag is ca. 30% van de aspiranten van 
het vrouwelijk geslacht.  

Mevrouw Alici Dursun vraagt of de fysieke proeven zwaar zijn? 
De heer Koenraad Tack antwoordt: voor de fysieke proeven, een 
functioneel parcours dat moet afgelegd worden binnen een 
vastgelegde tijd, slaagt een overgrote meerderheid. Het parcours kan 
ook vooraf ingeoefend worden op eenvoudig verzoek. 
De moeilijkheidsgraad is hoger bij de andere proeven, vooral de 
cognitieve vaardigheidstest. Hier wordt ook de kennis van de taal 
getest.  

Andere, algemene vragen: 

De heer Philippe De Coninck vraagt of er door de integratie van de 4 
scholen binnen PAULO efficiëntiewinsten geboekt zijn. 
Mevrouw Anne-Marie Moons antwoordt:  
- er wordt momenteel gewerkt aan een gezamenlijk investeringsplan 
- bepaalde taken kunnen op koepelniveau uitgeoefend worden, bv. 
boekhouding, ICT en pedagogie. Het nieuwe personeelsformatieplan 
zal later nog voorgelegd worden aan de provincieraad. 

De heer Rik Franck vraagt of de opleidingen als persoonsgebonden 
materie blijven voortbestaan binnen de provincie. 
Mevrouw Anne-Marie Moons antwoordt: de opleidingen van PAULO 
blijven deel uitmaken van de provincie als persoonsgebonden materie. 
Drie van de vier opleidingen worden overigens in belangrijke mate 
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gefinancierd door het federale niveau (Binnenlandse Zaken, 
Volksgezondheid).  

3. Varia 
Geen variapunten 
 
 

4. Rondleiding Brandweeropleiding, Politieopleiding en opleidingen 
DGH 

De voorzitter sluit de rondleiding af rond 17:15 en bedankt de 
opleidingsdirecteurs 

 

 

Benny Van Belle    Goedele De Cock 

Ambtenaar-verslaggever   Voorzitter 


